
 
 

Zápis z jednání Redakční rady Uhříněveského zpravodaje dne 3. 9. 2019 

Přítomni: Krátký, Vaňková, Erbsová, Klich, Kappel, Špalková-Kuželová, Veverka 

Omluven: Holič 

 
1) Úvod 
Přivítání členů RR, schválení programu, administrativa. 
 
RR změnila frekvenci zasedání na 4x ročně, začátkem března, června, září a prosince. Zhodnotí vždy obsah, 
podobu, kvalitu tří čísel najednou a navrhne vylepšení, změny a ideové návrhy na další čtvrtletí. Konkrétní 
obsah jednotlivých čísel bude tvořen operativně osobní a elektronickou komunikací a poznámkami na 
sdíleném disku. 
 
2) Distribuce UZ 
Distribuce organizovaná M. Klichem opět perfektní. Do stojanů a OIC je nový výtisk dáván až po ukončení 
roznosu. M. Klich požádal o drobné změny v harmonogramu, které by distribuci výrazně pomohly. 
 
Podmínky pro instalaci stojanu na uhříněveském vlakovém nádraží jsme ČD/SŽDC potvrdili. 
 
3) Zhodnocení obsahu minulého čísla a provedených změn v designu a obsahu 
Grafická podoba a dramaturgie časopisu je ustálená, obsahuje věcné informace, v tomto směru budeme 
pokračovat. 
 
Zářijové číslo zhodnoceno jako obsahově plné informací. V rubrice Život v obci by se měly střídat tematicky 
odlišné články. 
 
4) Příprava říjnového čísla 

 Development – pokračování tématu, uzávěra ÚP 
 Polyfunkční dům Pitkovice – podrobnější návrhy finalistů nebo již vítězný návrh 
 Info o nových lékařích 
 Den zdraví - reportáž 
 Článek o Karlu Malichovi, k jeho jubileu, pokud se podaří i rozhovor 
 Pokračování článků kartografa B. Veverky 
 Kalendárium + pozvánky - Den architektury, Běh Prknovkou, Strašidelná stezka 

 
Pro rubriku Komentáře a názory budou opět osloveni zastupitelé. Tentokrát na téma Využití pozemků 
v Pitkovicích. 
 
Do dalších čísel: vize změn Uhříněveského muzea, rozhovor s novým panem farářem či pasíři. 

 
5) Různé 
Proběhla diskuze, zda by nebylo vhodnější místo prosincového a lednového čísla udělat zimní dvojčíslo. 
O změnách nebylo rozhodnuto. 
 
 
Termín příští Redakční rady bude 3. prosince 2019. 
 

 

 

 

 

Zapsala: P. Vaňková 
Schválil: I. Krátký 


